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Tijdens deze vergadering zijn de volgende punten behandeld: 

- SBON/olympiade + Rubisco pupquiz 
- Eerstejaarscommissie 
- Draaiboeken 
- RubiNnovation 
- Midzomerfeest 
- Nieuwe commissies 
- Rubisco mailadressen 

 
De vergadering vond een dag voor de olympiade begon plaats, het was dus een drukke periode maar 
alles is goed gekomen en iedereen heeft zin in de olympiade. Rubisco zal hierbij aanwezig zijn op 
zondagavond met een pubquiz. Dit was vorig jaar een groot succes en goede manier om de 
olympisten kennis te laten maken met de oud-olympisten gezelligheid. De vragen zijn gemaakt en 
voor het winnende groepje is er taart. 
 
Tijdens de olympiade zal er ook een inschrijflijst liggen waarop olympisten interesse voor een 
commissie kunnen aangeven. We willen dit jaar de olympisten een activiteit voor iedereen laten 
organiseren. Hoe dit eruit ziet mogen ze helemaal zelf weten, we zullen ze helpen met een algemeen 
commissie draaiboek over hoe het werkt om met achtergrondsteun van Rubisco olympistenactiviteiten 
te organiseren. 
 
Dit algemene commissiedraaiboek is momenteel in de maak, net als het olympiadeboekjedraaiboekje. 
Hier moet door iedereen nog kritisch naar gekeken worden, dan kunnen ze na aanpassing voor 
gebruik op de website geplaatst worden. In het algemene draaiboek moet een stukje over commissies 
in het algemeen maar voornamelijk wat steun vanuit Rubisco betekent (qua financiën, 
aansprakelijkheid e.d.) en wat hiervoor nodig is.  
 
Voor RubiNnovation, de denktank met oud-olympisten, zijn al veel aanmeldingen binnen. De 
informatieavond zal maandag 16 juni zijn, in Utrecht. Stan is niet bij deze vergadering aanwezig, dus 
het bespreken van praktische zaken en verder hieromtrent komt later. 
 
Een activiteit die al snel dichterbij komt is het midzomerfeest. Het gaat goed, de locatie staat vast en 
het plan is gemaakt. De begroting is gemaakt, vanuit het bestuur zijn er wat kleine opmerkingen 
waarna deze wordt goedgekeurd. Nu kan de promotie beginnen. De commissie gaat er nog over 
nadenken om te promoten tijdens de olympiade, dit werkte vorig jaar goed. 
 
Zoals tijdens vorige vergadering afgesproken zijn er mensen benaderd voor nieuwe commissies maar 
hiervoor was te weinig enthousiasme om direct iets op te zetten. We wachten het nog even af. 
 
Tot slot spraken we over Rubisco mailadressen. We gebruiken nu namelijk adressen onder de naam 
van SBON, het zou natuurlijk mooier zijn @rubisco.nl adressen te hebben. Dit domein is echter vrij 
duur, 500 euro, dus we gaan nog op zoek naar andere opties. 
 
Nu eerst op naar de olympiade! 


